



@钢小侠

千载西湖畔，梦行九溪涧。

Ramble Around the millennium of West Lake, Wander Round the Jiu Creeks

薄荷香中暧昧的光线，脚底细石研磨的声音，漫步九溪涧，心向龙井，
随处清新脱俗，古香古色。

Mint fragrance in the ambiguous light, foot stone fine stone grinding sound. We stroll
in the Jiu creek, and savour the scent of the Longjing, with the fresh and antique
beauty everywhere.

第一天

入住：九溪住溪中溪

第二天

从酒店出发九溪十八涧，以九溪烟树为中点，通往龙井村的那条石板路能看到九溪独特的斑斓溪水到龙井村，了解茶文化。

午餐：杭州龙井菜馆

晚餐：涤心沼

入住：栖间堂

第三天

浙大之江校区 中美象山校区 凤凰御园文化基地

天朗气清的时节，选择二校区，充满着艺术气息和理性光辉的地方，让我们再来一次学院之旅，去看看那些经年未见的熟悉的风景，以及年轻的氛围。

午餐：火车头餐厅

入住：吴山居



Day 1

Accommodation: the Brook of Jiuxi

Day 2

To visit Nine Creeks and Eighteen Gullies, which takes Nine Creeks tree as the center from the hotel, you will see the unique and beautiful brook through flagstone walk leading to Longjing village, understand the culture of tea.

Lunch: Longjing restaurant in Hangzhou

Dinner: Dixinzhao restaurant

Accommodation: Xijian Hall.

Day 3

Zhijiang campus of Zhejiang University Sino American Xiangshan Campus
Phoenix Imperial Garden culture base

Upon the season when sky is clear and bright, let's choose two campuses with art atmosphere and rational brilliance, and have a school trip to see those familiar scenery that we haven't seen for many years, as well as young atmosphere.

Lunch: Huochetou Restaurant

Accommodation: Wu Shan Ju.



